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    Z á p i s n i c a    

zo  zasadania obecného zastupiteľstva v Prievaloch dňa 

17.09.2013 

 

Prítomní poslanci: Pavol Holič, Antónia Holičová, Jozef Holič, František Hološka,       

Mgr. Martin Sládek, Ing. Tomáš Olšovský PhD. 

Neprítomní poslanci: Pavol Šeliga 

Program: 

 

1. Otvorenie a schválenie rokovacieho programu, 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice, 

3. Kontrola plnenia uznesení, 

4. Správa o finančnej situácii, 

5. Správa o činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2013 

7. Prerokovanie a schválenie Správy o výchovne – vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach Základnej školy v školskom roku 2012/2013, 

8. Žiadosti, aktuálne problémy, rôzne, 

9. Diskusia, 

10. Rekapitulácia uznesení, 

11. Záver. 

 

1. Schválenie rokovacieho programu.   
Zasadanie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce. Skonštatovala, že je 

prítomných 6 poslancov, obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Prítomných poslancov starostka vyzvala, či majú pripomienky alebo iné návrhy k  

predloženému programu zasadnutia. Keďže neboli vznesené žiadne pripomienky, starostka 

dala hlasovať o programe zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Uznesenie č. 4/2013 D1 – obecné zastupiteľstvo schvaľuje Program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. 

Výsledok hlasovania: 

Za 6 poslancov: Pavol Holič, František Hološka, Antónia Holičová, Jozef Holič, Mgr. Martin 

Sládek, Ing. Tomáš Olšovský PhD.        Proti:0 ,     Zdržal sa:0. 

Zasadnutie sa bude riadiť podľa schváleného programu. 

 

2. Voľba návrhovej komisie. Do návrhovej komisie boli starostkou navrhnutí poslanci: 

Pavol Holič, Ing. Tomáš Olšovský PhD., Mgr. Martin Sládek. 

Za overovateľov zápisnice a uznesenia boli navrhnutí poslanci: Antónia Holičová a Jozef 

Holič. 

Za zapisovateľku bola starostkou určená: Magdaléna Ambrová.   

Uznesenie č. 4/2013 A1 – Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie starostkou určenú 

návrhovú komisiu, overovateľov zápisnice a zapisovateľku.  

Výsledok hlasovania: 

Za 6 poslancov: Pavol Holič, František Hološka, Antónia Holičová, Jozef Holič, Mgr. Martin 

Sládek, Ing. Tomáš Olšovský PhD.               Proti: 0 ,     Zdržal sa :0. 

 

3.  Kontrola plnenia uznesení 

Uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí boli splnené, až na uznesenia: 

- č. 2/2012 B 4 – predaj pozemku novovytvorenej parcely 3647/2 o výmere 3574 m
2
 

žiadateľovi Petrovi Kubišovi – FIS Develop nebol zatiaľ zrealizovaný,  

- č. 6/2012 C 2 – žiadosť Pohrebnej služby Pekar o prenájme nebytových priestorov. 

Nesplnené uznesenia trvajú naďalej. 
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Uznesenie č. 4/2013 A2 – Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrole plnenia 

uznesení. 

Výsledok hlasovania: 

Za 6 poslancov: Pavol Holič, František Hološka, Antónia Holičová, Jozef Holič,  Mgr. Martin 

Sládek, Ing. Tomáš Olšovský, PhD.      Proti:0 ,      Zdržal sa: 0. 

 

4.  Správa o finančnej situácii
 

Správu podala starostka obce, ktorá uviedla stav FP na účtoch a v pokladni k 17.09.2013. 

Prima banka – účet  obce:   7 686,85 €    

ČSOB banka:   1 093,41 € 

pokladňa:     426,76 €    

Spolu:          9 207,02 € 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil  poslanec Pavol Šeliga. Počet prítomných poslancov sa zvýšil 

na  7. 

 

Ing. Čahojovi bola uhradená pôžička v sume 40 000 € za kúpu budovy s. č. 139 (ND Senior). 

Obec stále rokuje so slovenskou poštou o refundáciu nákladov rekonštrukcie budovy 

obecného úradu a pošty. Pracovníčka slovenskej pošty bola na tvare miesta skontrolovať 

zrealizované práce na budove pošty a obecného úradu.  

Uznesenie č. 4/2013 A3 – Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o finančnej situácii  

Výsledok hlasovania: 

Za 6 poslancov: Pavol Holič, František Hološka, Antónia Holičová, Jozef Holič, Mgr. Martin 

Sládek, Ing. Tomáš Olšovský, PhD.              Proti:0   Zdržal sa: Pavol Šeliga. 

 

5. Činnosť obecného úradu od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

S činnosťou obecného zastupiteľstva oboznámila poslancov starostka obce:  

- bolo vydaných 5 stavebných povolení na rodinné domy (umiestnené za COOP Jednotou 

na námestí), stavebné povolenie na stavbu vysielača na prenos internetového signálu 

a NN prípojky a stavebné povolenie na líniovú stavbu Ambrúvka Prievaly – VNK, 

trafostanica, NN kábla, jedno kolaudačné rozhodnutie stavby rodinného domu,  6 

oznámení drobnej stavby a 3 rozkopávkové povolenia, 

-  02.07.2013 bol riešený protest proti pozemkovým úpravám žiadateľa Viliama Zaviša za 

účasti pracovníkov Krajského pozemkové úradu a Obvodného pozemkového úradu, 

- 18.07.2013 bola p. starostka s poslankyňou A. Holičovou a účtovníčkou obce na  

pracovnej ceste v obci Prenčov -  pozrieť ich sociálne zariadenie – Senior park Prenčov. 

Táto obec má fungujúce sociálne zariadenie od 01.01.2013. Obec Prievaly v mesiaci júl 

požiadala Regionálny úrad verejného zdravotníctva o vydanie posudku k návrhu na  

uvedenie priestorov „Zariadenie opatrovateľskej služby, zariadenie pre seniorov 

a prevádzku výdajne stravy ND Senior.“ Po preskúmaní  žiadosti obce a splnení určených 

podmienok, obci vyhoveli a bolo vydané Rozhodnutie so súhlasom s možnou kapacitou 

36 lôžok. Na základe tohto rozhodnutia sa požiadalo na Trnavskom samosprávnom kraji 

o zápis do registra poskytovateľov sociálnych služieb s počtom klientov 20 (10 ZOS a 10 
ZPS). Následne obec   požiadala Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR 

o dotáciu na  rok 2014 pre tieto zariadenia, ktoré začnú fungovať od 1.1.2014.  Terajší 

nájomníci (nedôchodcovia) z NDS sa budú priebežne sťahovať do  uvoľňovaných bytov  

na námestí s. č. 413,414 alebo v BD s. č. 24, tak aby v budúcnosti  ND Senior slúžil iba 

na sociálne zariadenie. Dodávateľ- Fi Tinama  prisľúbil, že do konca roka 2013 bude 

osadený  výťah, ktorý je v podmienke pre fungovanie  zariadenia. Do takto pripraveného 

zariadenia  sa budú prijímať klienti v súlade so zákonom č. 448/1991 Zb. o sociálnych 

službách a bude sa poskytovať sociálna služba. Na základe odkázanosti, žiadateľ bude 

zaradený do stupňa odkázanosti – II. až IV. ,  a od toho sa bude odvíjať i platba za 

sociálne služby- od 20 € do 40 €/mesiac, + strava (celodenná /celý mesiac cca 128 €) + 

ubytovanie cca 150 € ( v prípade, ak bude klient na izbe sám, ak tam budú dvaja, 
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poplatok za ubytovanie sa bude deliť na polovicu). Poplatok klienta za celý mesiac by bol 

cca v sume 318 €/mesiac.  

- 20.07.2013 sa na futbalovom ihrisku obce konala hasičská súťaž o pohár starostky obce, 

ktorej sa zúčastnilo 11 mužských a 5 ženských družstiev, 

- 10.08.2013 – členovia folklórneho súboru Šandofjanky boli  MAS Podhoran 

reprezentovať  na  „Podsitnianskych dňoch hojnosti“  v Prenčove, 

- počas letných mesiacov boli  zrealizované opravy chodníkov - od bytovky s. č. 185 po 

RD s.č.180, pri p. Juríkovi pod ihriskom, vybudované chodníky na cintoríne a  chodník 

k rod. Chorvatovičovej. Na cintoríne sa od hlavného kríža smerom hore pod chodník sa 

položil kábel verejného osvetlenia. Na budúci rok po rekonštrukcii verejného osvetlenia 

v obci sa osadia  stĺpy s verejným osvetlením. Za minimálne náklady sa využijú staré, ale 

funkčné veci. 

- podala sa žiadosť na Environmentálny fond na úhradu Fa za kanalizáciu (C š.138-140, 

CC, C2) v sume 135 500 €, 

- podáva sa  žiadosť o refundáciu úhrady rekonštrukcie chodníkov Prievaly. Dodávateľ pri 

verejnom obstarávaní prisľúbil finančné  prostriedky na prefinancovanie v sume 

84 398,63 € ( z toho sú 66 387,42 € oprávnené výdavky, 14 066,44 € DPH a 3 944,77 € 

vlastné prostriedky), 

- OZ MAS Podhoran podal projekt na vybudovanie náučného chodníka od začiatku nášho 

katastra – pri tzv. Rašeline po Plavecký Mikuláš (po štreke), 

- z Trnavského samosprávneho kraja boli obci schválené dve žiadosti: - 200 € na 

mikrofóny pre divadlo a 200 € na lavičky k ND Senior, 

- 14.09.2013 sa uskutočnil 3. ročník festivalu MAS Podhoranu v Sološnici spojený 

s Krumpolovým dňom, kde bolo i vyhodnotenie súťaže Čistý chotár 2013. Ďalší, v poradí 

štvrtý ročník sa uskutoční v našej obci na budúci rok, teda v roku 2014 spojený s 575. 

výročím obce. 

- 17.09.2013 – našu obec navštívili potomkovia rod. Mikulových (starý otec bol hájnik),  

Uznesenie č. 4/2013 A4 – Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o činnosti 

obecného úradu a o dianí v obci. 

Výsledok hlasovania: 

Za: 7 poslancov: Pavol Holič, František Hološka, Antónia Holičová, Jozef Holič, Pavol 

Šeliga, Mgr. Martin Sládek, Ing. Tomáš Olšovský, PhD.                     Proti:0 ,     Zdržal sa:0. 

 

6. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2013 
Návrh plánu predložila a oboznámila poslancov i prítomných kontrolórka obce – Ing. Dana 

Černeková. Návrh plánu kontrolnej činnosti  bol zverejnený  na úradnej tabuli a webovej 

stránke obce od 27.08.2013. Tvorí prílohu zápisnice. 

Uznesenie č. 4/2013 D2 – Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  Plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Prievaly na II. polrok 2013. 

Výsledok hlasovania:  
Za: 7 poslancov: Pavol Holič, Pavol Šeliga, Antónia Holičová, Jozef Holič, František 

Hološka, Mgr. Martin Sládek , Ing. Tomáš Olšovský, PhD.             Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 4/2013 C1 – Obecné zastupiteľstvo poveruje hlavného kontrolóra obce Prievaly 
v zmysle zákona č. 502/2001 Z. z. v znení neskorších predpisov o finančnej kontrole 

a vnútornom audite a o zmene niektorých zákonov §12 ods. 2 výkonom kontrol podľa plánu 

kontrolnej činnosti na II. polrok 2013. 

Výsledok hlasovania:  
Za: 7 poslancov: Pavol Holič, Pavol Šeliga, Antónia Holičová, Jozef Holič, František 

Hološka, Mgr. Martin Sládek , Ing. Tomáš Olšovský, PhD.              Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

7. Prerokovanie a schválenie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach ZŠ v šk. roku 2012/2013 

Správu predložila  riaditeľka ZŠ – Mgr. Svetlana Vachová. 

V šk. roku 2012/2013 bolo na začiatku roka 33 detí, na konci 35 detí. V ZŠ mali 2 integrácie, 

zo zdravotných dôvodov sa na vyučovaní nezúčastňoval jeden žiak – Eliška Mihálová. 
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V úrovni výchovnovzdelávacieho procesu sa zhoršila disciplína. Podarilo sa zredukovať 

výchovné opatrenia, nebola udelená znížená známka  z chovania. Pani riaditeľka sa verejne 

poďakovala Mgr. Martinovi Sládekovi, Jozefovi Adamčíkovi, Mirke Hlavatej, Dominikovi 

Mihálovi a Petrovi Černému, za venovanie sa deťom. Žiaci mali úspechy na súťažiach. Ako 

škola spolupracovali s organizáciami v obci. Dokončili štúdium anglického jazyka (sú 

kvalifikované na vyučovanie AJ), naďalej prebieha projekt ovocie pre školy, postupne sa 

modernizuje škola. Na záver sa poďakovala  za pozornosť a vyzvala prítomných poslancov, či 

majú otázky k školstvu v obci. 

Poslanec Jozef Holič sa spýtal, či je povinnosť prijať mentálne postihnuté dieťa. Riaditeľka 

odpovedala, že i napriek viacerým rozhovorom s rodičmi, a odporúčaniam od starostky, 

psychológa a ÚPSVaR sa rodičia rozhodli, že Rudko bude navštevovať školu v Prievaloch. 

Mgr. Martin Sládek sa poďakoval Danke Šeligovej a Mirke Šeligovej, že sponzorsky 

zabezpečili pre žiacke futbalové družstvo dresy a 3 lopty.   

Uznesenie č. 4/2013 D3 – Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach ZŠ v školskom roku 2012/2013. 

Výsledok hlasovania: 
Za 7 poslancov: Pavol Holič, Pavol Šeliga, Antónia Holičová, Jozef Holič, Pavol Šeliga, 

Mgr. Martin Sládek, Ing. Tomáš Olšovský, PhD.         Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

8. Aktuálne problémy, žiadosti, rôzne: 

- žiadosť Michala Turečka, bytom SNP 41, Holíč – o povolenie vjazdu z miestnej 

komunikácie cez pozemok p. č. 5322 vo vlastníctve obce, ktorý slúži ako detské ihrisko, na 

pozemok p. č. 5280 vo vlastníctve žiadateľa.   

Na uvedenom pozemku bolo detské ihrisko  vybudované cca v 80 rokoch minulého storočia . 

Po pozemkových úpravách bol tento pozemok preklasifikovaný ako ostatná plocha 

a vlastníkom pozemku sa stala obec.   

- p. Michal Tureček -  kúpil pozemok, ktorý by chcel obhospodarovať (ovocný sad, hrozno, 

stromy) a prístup na tento pozemok zo spodnej časti je veľmi náročný. Ako kompromis za 

povolenie vybudovania vjazdu cez  pozemok p.č.5322 ponúka, vybudovať vjazd  na vlastné 

náklady  a na časti svojho pozemku rozšíri kolotoče.  

Uznesenie č. 4/2013 B1 - Obecné zastupiteľstvo  odročuje žiadosť Michala Turečka, bytom 

SNP 41, Holíč o povolenie zriadenia vjazdu z miestnej komunikácie p.č.5324 cez pozemok 

p.č.5322 ( vo vlastníctve obce) na pozemok p.č.5280 v k.ú. Prievaly. 

Výsledok hlasovania:  

Za 7 poslancov: Pavol Holič, Pavol Šeliga, Antónia Holičová, Jozef Holič, Pavol Šeliga, 

Mgr. Martin Sládek, Ing. Tomáš Olšovský, PhD.       Proti: 0 Zdržal sa:  

 

-žiadosť vlastníkov pozemku p. č. 377/2, vedeným na LV č.2630 v k.ú.Prievaly o prevzatie do 

správy novovybudovanej miestnej komunikácie  - vlastníci pod novovybudovanou MK:  

Karol Hebeň  a manželka Silvia, MUDr. Jozef Krajčovič,  Peter Böhm a Michaela Lovíšková, 

Ján Böhm a Lucia Bačová, Jozef Mrkva  a manželka Iveta. 

Miestna komunikácia bude vybudovaná  s asfaltovým povrchom v rozpočtovej hodnote  cca 

50 000 €. Po skolaudovaní sa miestna komunikácia prevedie na obec bezodplatne.  
Poslanci navrhli dať súhlas s podmienkou, že na začiatku  tejto miestnej komunikácie nesmie 

byť závora, po skolaudovaní rodinných domov by sa mali  prihlásiť v obci  na trvalý pobyt a 

bezodplatný prevod na obec by mali znášať žiadatelia. 

Uznesenie č. 4/2013 E1 - Obecné zastupiteľstvo   súhlasí  So žiadosťou vlastníkov pozemku 

p.č.377/2, vedenú  na LV č.2630  v k.ú. Prievaly o prevzatie do správy novovybudovanej 

miestnej komunikácie k 5 rodinným domom postavenej  na p.č.377/2 a po skolaudovaní tejto 

stavby s bezodplatným prevodom  na obec, a to  na náklady žiadateľov-vlastníkov stavby.  

Výsledok hlasovania:  

Za 7 poslancov: Pavol Holič, Pavol Šeliga, Antónia Holičová, Jozef Holič, Pavol Šeliga, 

Mgr. Martin Sládek, Ing. Tomáš Olšovský, PhD.       Proti: 0 Zdržal sa:  
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- žiadosť vlastníkov pozemku p. č. 377/2, vedenú  na LV č.2630  v k.ú. Prievaly o napojenie 

novovybudovaného verejného osvetlenia na miestny rozvod verejného osvetlenia a prevzatie 

do správy novovybudovaného verejného osvetlenia   a po skolaudovaní tejto stavby 

s bezodplatným prevodom  na obec - vlastníci  novovybudovaného VO:  Karol Hebeň  

a manželka Silvia, MUDr. Jozef Krajčovič,  Peter Böhm a Michaela Lovíšková, Ján Böhm 

a Lucia Bačová, Jozef Mrkva  a manželka Iveta. 

Jedná sa o 2 stĺpy VO v areály a 3 lampy + 1 lampa na existujúcom stĺpe pri COOP Jednota 

v sume cca 1 500 €. Po skolaudovaní VO sa tento majetok bezodplatne prevedie na obec na 

náklady žiadateľov. 

Uznesenie č. 4/2013 E2 - Obecné zastupiteľstvo   súhlasí  S napojením novovybudovaného 

verejného osvetlenia   na  novovybudovanej miestnej komunikácie k 5 rodinným domom 

postavenej  na p.č.377/2 na  miestny rozvod verejného osvetlenia  a zároveň súhlasí so 

žiadosťou vlastníkov pozemku p.č.377/2, vedenú  na LV č.2630  v k.ú. Prievaly o prevzatie 

do správy tohto novovybudovaného verejného osvetlenia ( 4 lampy + 2 stĺpy ) a po 

skolaudovaní s bezodplatným prevodom tejto stavby verejného osvetlenia  na obec, a to  na 

náklady žiadateľov-vlastníkov stavby.  

Výsledok hlasovania:  

Za: 7 poslancov: Pavol Holič, Pavol Šeliga, Antónia Holičová, Jozef Holič, Pavol Šeliga, 

Mgr. Martin Sládek, Ing. Tomáš Olšovský, PhD.       Proti: 0 Zdržal sa:  

 

Starostka ďalej  informovala: 

-  o stave detí k 15.9.2013: 

   -  v MŠ – 27,  z toho je 20 chlapcov a 7 dievčat ( treba zabezpečiť stavebné úpravy –   

                   osadenie  jedného WC), 

   - v ZŠ - 34 žiakov (1+2 ročník – 15 žiakov, tr.učiteľka Mgr.Vachová,  

                                  3+4 ročník – 19 žiakov, tr.učiteľlka  Mgr.Tunáková),  

   - v školskom klube - 26 žiakov – vychovávateľka Katarína Filová. 

- dňa 18.09.2013 našu obec navštívi 40 starostov z česka (návšteva  MAS Podhoranu), 

- účasť starostky sa pracovnej ceste starostov z okresu Senica do Toskánska v termíne  

  20.09.–27.09.2013, 

- cestu k Bílikom podmýva tok Rudava, ktorý hatia stromy – olše, a koryto sa posúva 

k ceste. Ing. Olšovský sa bol pozrieť na tvare miesta. Poslanec Pavol Holič prisľúbil, že 

stromy zreže a korene vytiahne. 

- pripravované kultúrne podujatia: 

o 21.09.2013 - Jednota dôchodcov Slovenska ZO Prievaly  bude mať ukážku na námestí 

obce varenia lekváru, spojenú s ochutnávkou lekvárových pochutín,  

o 28.09.2013 – hodová zábava, 

o 19.10.2013 – posedenie dôchodcov pri príležitosti Mesiaca úcty k starším.  

- starostka poslancov informovala, že bolo podané trestné oznámenie na ňu, ako starostku, 

občiankou p. Beátou Králikovou, za zneužívanie právomoci verejného činiteľa. Trestné 

oznámenie bolo adresované na Ministerstvo vnútra, ktoré ho postúpilo polícii na prešetrenie. 

P. Králiková si myslí, že starostka je voči nej zaujatá v susedskom spore Králiková/Holičová.  

 

13. Diskusia 

- Poslanec Pavol Holič sa spýtal, čo bude s budovou na dolnej zastávke (bývalá masňa),    

  chátra, budova s kríkmi obmedzuje vodičov vo výhľade.  Okno na budove zadebniť a tiež   

  zadebniť aj okná na  šatňách na ihrisku. 

- Poslanec Jozef Holič odpovedal, že  by sa budova mohla zrekonštruovať na  čakáreň, alebo  

  ju  zbúrať. Všetko je závislé od financií, dať  to do rozpočtu  pre budúci rok.  
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14. Rekapitulácia uznesení 

Uznesenia č. 4/2013 prečítal poslanec Jozef Holič  tvorí súčasť zápisnice.  

 

15. Záver 

Na záver starostka poďakovala všetkým poslancom  a prítomným občanom za účasť na  

zasadnutí obecného zastupiteľstva.  

 

V Prievaloch 17.09.2013 

 

Zapísala: Magdaléna Ambrová 

 

Overovatelia: Antónia Holičová 

                        Jozef Holič 

Tatiana Beňáková 

            starostka 

 

 

 

 

 

 

 


